



البنك السعودي للاستثمار
The Saudi Investment Bank

نموذج طلب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

Board of Directors Nomination

Application Form

I, the undersigned, submit my intention to run for the membership in the Board of Directors of the Saudi Investment Bank (SAIB), as a member:

☐ Non-Executive ☐ Executive ☐ Independent

For the new term, which begins on February 14, 2025 and ends on February 13, 2028. Therefore, attached to you all the required documents and information related therein which are required as set out in the Bank's announcement regarding the nomination on the Saudi Stock Exchange website (Tadawul) and willing to provide any other additional information or documents that the bank or regulatory authorities may later request. I also confirm the following:

1. I have read the nomination conditions announced and included in the regulations issued by the supervisory authorities.
2. I confirm the correctness and accuracy of all information, data and signatures contained in the documents of this application and its attachments.
3. I have attached all required documents and forms referred to in the announcement with this form, and a copy of the Passport, ID (or IQAMAH ID), and family card.

And that I authorize the Saudi Investment Bank to check its authenticity, the status of my criminal record, and the status of credit record for me and my relatives - (and the declared and undisclosed financial information of me and my relative, and I am aware that my application will

أنا الموقع أدناه أقدم برغبتي في الترشيح لعضوية مجلس إدارة البنك السعودي للاستثمار بصفة العضوية التالية:

☐ عضو تنفيذي ☐ غير تنفيذي ☐ مستقل

وذلك للدورة الجديدة والتي تبدأ بتاريخ 14 فبراير 2025م وتنتهي في 13 فبراير 2028م، ومرفق لكم ببطية كافة الوثائق والبيانات المطلوبة، والتي تم الإشارة إليها في إعلان البنك الخاص بالترشيح على الموقع الإلكتروني للسوق المالية السعودية (تداول) وعلى استعداد بتزويد البنك بأي معلومات أو مستندات إضافية أخرى قد يطلبها البنك أو الجهات التنظيمية لاحقاً، كما أؤكد ما يلي :

1. اطلعت على شروط الترشيح المعلن عنها والمضمنة في اللوائح الصادرة عن الجهات الإشرافية.
2. صحة ودقة جميع المعلومات والبيانات والتوقع الواردة في وثائق هذا الطلب وملحقاته.
3. إرفاق كافة الوثائق والنماذج المطلوبة والمشار إليها في الإعلان مع هذا النموذج وصورة من جواز السفر والهوية الوطنية (أو الإقامة) وسجل الأسرة.

وأنتى أفوض البنك السعودي للاستثمار في التحري عن حالة سجلي الجنائي والسجل الائتماني لي ولأقاربي وعن المعلومات المالية المعلنه وغير المعلنه الخاصة بي وبهم، كما أنتى على علم بأنه سيتم اخضاع طلب الترشيح لضوابط وموافقات الجهات التنظيمية والحكومية المختصة للمراجعة والتدقيق والتحقق من كافة المعلومات الواردة فيه في ضوء السياسات والشروط



be subject to the controls and approvals of the relevant regulatory and governmental authorities to review, and verification of all the information contained therein in light of the approved and published policies and conditions published in this announcements, along with the relevant regulations.

Also, I pledge to providing any additional information or documents that the Bank or the regulatory authorities may require later by informing the Corporate Governance Department and the Board General Secretariat of the Saudi Investment Bank via Email (Corporate_Governance@saib.com.sa).

In light of this, applications will be accepted or rejected.

المعتمدة والمنشورة مع الإعلان الى جانب الأنظمة ذات العلاقة.

كما أتعهد بتوفير أي معلومات أو مستندات إضافية أخرى قد يطلبها البنك أو الجهات التنظيمية لاحقاً من خلال إبلاغ إدارة الحوكمة والأمانة العامة لمجلس الإدارة بالبنك السعودي للاستثمار فوراً بذلك من خلال البريد الإلكتروني (Corporate_Governance@saib.com.sa).

وسيتيم قبول أو استبعاد الطلبات في ضوء ذلك. وعلى هذا جرى التوقيع والله ولي التوفيق.

Personal information		المعلومات الشخصية
Full name:		الإسم الكامل:
National ID / Muqem ID No:		رقم الهوية الوطنية / هوية مقيم :
Nationality:		الجنسية:
Date of Birth:		تاريخ الميلاد :
Address:		العنوان:
Phone Number:		رقم الهاتف :
Date:		التاريخ:
Signature:		التوقيع: